
Medlem af Folketinget Martin Geertsen (V) har den 17. november 2011 stillet 
følgende spørgsmål nr. S 821 til justitsministeren. Spørgsmålet, som den 21. 
november 2011 er omstillet til ministeren for sundhed og forebyggelse, besva-
res hermed.

Spørgsmål nr. S 821:
”Er ministeren enig med repræsentanter for SF i Københavns Borgerrepræ-
sentation, som i en forsøgsperiode vil lovliggøre køb, salg og forbrug af hash i 
København?”

Svar:
Regeringen har ingen planer om at åbne mulighed for iværksættelse af en 
forsøgsordning med regulering af lovlig hashhandel.

Med venlig hilsen
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